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Wybór czÅ‚onków Rady Polskiego Klubu WyÅ›cigów Konnych dokonany przez ministra Krzysztofa
Jurgiela to kolejny dowód, Å¼e PiS zawÅ‚aszcza co siÄ™ da, nie oglÄ…dajÄ…c siÄ™ na realia i
na przyzwoitoÅ›Ä‡. WedÅ‚ug niedawno znowelizowanej ustawy o wyÅ›cigach konnych - oczywiÅ›cie
znowelizowanej pod dyktando PiS, bez uwzglÄ™dniania gÅ‚osów innych siÅ‚ politycznych &ndash;
Rada PKWK ma liczyÄ‡ obecnie 9 czÅ‚onków. I liczy. ChoÄ‡ wg znowelizowanej ustawy rola Rady
PKWK zostaÅ‚a zmarginalizowana, bo decydujÄ…cy gÅ‚os bÄ™dzie miaÅ‚ prezes PKWK, a jego z
kolei mianuje minister Jurgiel i w Å¼aden sposób nie musi siÄ™ liczyÄ‡ ze zdaniem czÅ‚onków
Rady PKWK, to warto zwróciÄ‡ uwagÄ™ na skÅ‚ad Rady. 

Åšrodowisko hodowców konia arabskich bÄ™dzie reprezentowaÅ‚ Andrzej Wójtowicz. Teraz juÅ¼
wiemy, po co w poÅ›piechu (30 czerwca 2016) zarejestrowany zostaÅ‚ Polski ZwiÄ…zek
WÅ‚aÅ›cicieli Koni Arabskich. PrzecieÅ¼ minister nie mógÅ‚ wziÄ…Ä‡ pod uwagÄ™ gÅ‚osu duÅ¼o
starszego, duÅ¼o bardziej licznego i tak naprawdÄ™ reprezentacyjnego dla Å›rodowiska hodowców
koni arabskich Polskiego ZwiÄ…zku Hodowców Koni Arabskich. Po pierwsze, na jego czele stoi 
Anna Stojanowska, byÅ‚a inspektor ds. hodowli koni arabskich, zwolniona dyscyplinarnie z Agencji
NieruchomoÅ›ci Rolnych, czÅ‚onkini &bdquo;bandy czworga&rdquo; (Jerzy BiaÅ‚obok, Barbara
Mazur, Anna Stojanowska, Marek Trela), którzy - zdanie ministra Jurgiela - okradali skarb paÅ„stwa
przy okazji aukcji koni arabskich Pride of Poland do roku 2015. Dopiero tegoroczna aukcja byÅ‚a co
prawda &bdquo;biedna, ale uczciwa&rdquo;. Po drugie, PZHKA desygnowaÅ‚ na swego
reprezentanta w Radzie PKWK trenera Adama Wyrzyka, ale on jednoznacznie poparÅ‚
&bdquo;bandÄ™ czworga&rdquo;, odmawiajÄ…c przyjÄ™cia nagrody honorowej prezydenta RP za
zwyciÄ™stwo trenowanego przez siebie konia w gonitwie Derby na znak protestu przeciwko
decyzjom rzÄ…dzÄ…cych w hodowli koni arabskich. Z czterech organizatorów wyÅ›cigów konnych
swego przedstawiciela w Radzie bÄ™dzie miaÅ‚ tylko jeden. OczywiÅ›cie tor sÅ‚uÅ¼ewiecki jest
najwiÄ™kszy i najwaÅ¼niejszy, wiÄ™c reprezentanta tego organizatora nie mogÅ‚o zabraknÄ…Ä‡.
I nie zabrakÅ‚o, bo nie kontestuje obecnej wÅ‚adzy. Przedstawiciel toru wrocÅ‚awskiego kontestuje,
wiÄ™c nie dostaÅ‚ nominacji. Dlaczego nie zostaÅ‚ zauwaÅ¼ony przedstawiciel toru w Sopocie -
trudno powiedzieÄ‡. O brak reprezentanta Krakowa nie ma co kruszyÄ‡ kopii, bo na razie wyÅ›cigi
tam organizowane sÄ… marginesem w skali kraju.  Warto teÅ¼ zwróciÄ‡ uwagÄ™, Å¼e z trzech
ras koni, jakie obecnie biegajÄ… na wyÅ›cigach w Polsce, tylko dwie majÄ… swoich przedstawicieli:
folbluty i araby. Nie ma Å¼adnego reprezentanta kÅ‚usaków! SÄ… za to dwaj reprezentanci koni
póÅ‚krwi, które w Polsce nie biegajÄ… juÅ¼ w wyÅ›cigach konnych od lat! O ile moÅ¼na jeszcze
zrozumieÄ‡, Å¼e jednym z nich jest przedstawiciel Polskiego ZwiÄ…zku Hodowców Koni, a wiÄ™c
organizacji skupiajÄ…cej hodowców koni prawie wszystkich innych niÅ¼ wyÅ›cigowych ras w
Polsce, to po co do Rady powoÅ‚any zostaÅ‚ Mariusz GoÅ‚Ä™biowski? Ze strony MRiRZ moÅ¼na
wyczytaÄ‡, Å¼e reprezentuje  Polski ZwiÄ…zek Hodowców Koni MaÅ‚opolskich. Tylko &ndash; jak
wspomniaÅ‚em &ndash; konie maÅ‚opolskie juÅ¼ od kilku lat nie biegajÄ… na Å¼adnym torze
wyÅ›cigowym w Polsce. O ile mi wiadomo, nie ma Å¼adnych planów, aby póÅ‚krewki powróciÅ‚y na
tory wyÅ›cigowe. Poza tym, pan GoÅ‚Ä™biowski nie hoduje koni, hoduje je jego Å¼ona. O ile mi
wiadomo, Å¼aden koÅ„ maÅ‚opolski przez nich wyhodowany nigdy nie biegaÅ‚ w wyÅ›cigach
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konnych. A na dodatek Pan GoÅ‚Ä™biowski nie jest i nigdy nie byÅ‚ we wÅ‚adzach Polskiego
ZwiÄ…zku Hodowców Koni MaÅ‚opolskich. Jest tylko szarym, maÅ‚o znaczÄ…cym i maÅ‚o
aktywnym czÅ‚onkiem tego ZwiÄ…zku. Dlaczego wiÄ™c zostaÅ‚ wybrany? Pewnie dlatego, Å¼e
jest wiceprzewodniczÄ…cym ZwiÄ…zku Zawodowego Rolników &bdquo;Ojczyzna&rdquo;. Nie
orientujÄ™ siÄ™ w ukÅ‚adzie siÅ‚ zwiÄ…zków rolniczych, ale zapewne &bdquo;Ojczyzna&rdquo;
wspiera obecnÄ… wÅ‚adzÄ™, no to obecna wÅ‚adza wsparÅ‚a reprezentanta tego zwiÄ…zku
rolniczego, choÄ‡ jej przedstawiciel nie ma nic wspólnego z wyÅ›cigami konnymi. Ale co tam. Czy to
waÅ¼ne? WaÅ¼ne, aby popieraÅ‚ obecnÄ… wÅ‚adzÄ™. I na koniec. Czy warto siÄ™ w ogóle
podniecaÄ‡ tym, kto jest w Radzie PKWK? PrzecieÅ¼ to ciaÅ‚o i tak bÄ™dzie miaÅ‚o tyle do
powiedzenia co&hellip;. Do tej pory prezes PKWK byÅ‚ powoÅ‚ywany i odwoÅ‚ywany na wniosek
Rady, ale po nowelizacji ustawy o wyÅ›cigach konnych Rada nie bÄ™dzie miaÅ‚a Å¼adnego
wpÅ‚ywu na jego wybór. Poza tym minister Jurgiel  bÄ™dzie mógÅ‚ obecnie w kaÅ¼dej chwili
odwoÅ‚aÄ‡ kaÅ¼dego czÅ‚onka Rady z wÅ‚asnej inicjatywy. To o czym my mówimy! Pan minister
moÅ¼e zÅ‚oÅ¼yÄ‡ meldunek prezesowi wszystkich prezesów: panie prezesie, kolejny obszar
zostaÅ‚ przez nas opanowany w stu procentach!Marek Szewczyk
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